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 650هزار دلار در حساب باشگاه
طبق اعلام باشـــگاه پرسپولیس مبلغ صدور رضایتنامه 
بـــرای انتقال عبدالکریم حســـن یک میلیون و ســـیصد 
هزار دلار تعیین شـــده که قســـط اول این رقم که معادل 
۶۵۰ هـــزار دلار خواهد بود قرار اســـت تا آخـــر مردادماه 
به حســـاب باشـــگاه پرسپولیس واریز شـــد و قسط دوم 
نیـــز دو ماه دیگر به حســـاب پرســـپولیس انتقـــال داده 

شد. خواهد 
بـــا  را  مذاکراتـــی  اخیـــر  روزهـــای  در  پرسپولیســـی ها 
باشـــگاه های مختلـــف برای جـــذب بازیکنـــان مدنظر 
»گاریـــدو« داشـــته اند کـــه با حســـاب واریـــزی ۶۵۰ هزار 
دلاری الوکـــره آنهـــا می توانند با دســـت باز ســـراغ خرید 

جدیـــد خـــود بروند.

 

بلاتکلیفی میزبانی بازی فولاد
همیـــن چند روز قبل بود که مدیر اســـتادیوم شـــهدای 
شهرقدس اعلام کرد این ورزشـــگاه هنوز آماده برگزاری 
مســـابقات نیســـت و به همیـــن دلیل هنوز مشـــخص 
نیســـت ایـــن اســـتادیوم برای هفتـــه ســـوم و رویارویی 

پرســـپولیس و فـــولاد مهیا خواهد شـــد یا نه.
در صورتی که این ورزشـــگاه آماده نشـــود، پرســـپولیس 
حتـــی حاضـــر اســـت در ورزشـــگاه دســـتگردی و بدون 
حضـــور هوادارانـــش به مصاف فـــولاد بـــرود. آن هم در 
شـــرایطی کـــه بـــازی این تیـــم مقابـــل فولاد قرار اســـت 
روز جمعـــه 9 شـــهریور برگزار شـــود که طبـــق برنامه در 
ایـــن روز هیـــچ تیم تهرانـــی در تهران میزبان نیســـت و 
به همیـــن دلیل ورزشـــگاه دســـتگردی برای ایـــن بازی 

می توانـــد در اختیار پرســـپولیس قـــرار بگیرد.

 

انتقادهای جباری ادامه دارد
رضا جباری بازیکن ســـابق پرســـپولیس کـــه معمولاً در 
صفحه شـــخصی خـــود انتقادات بســـیاری بـــه مدیریت 
باشگاه پرسپولیس دارد در بخشی از مصاحبه اخیر خود 
گفته: »وقتی می گوییم تیـــم، بازیکن می خواهد برخی 
دوســـتان ناراحت می شـــوند؛ در ضمن اگر پرسپولیس 
یـــک مربی می آورد که به ســـبک گل محمدی و اوســـمار 
نزدیک تر بـــود، خیلی جلو بود. در مـــورد جذب بازیکن 
هـــم بایـــد بگویم که ایـــن کار بـــدون برنامه انجام شـــد 
و باشـــگاه بر اســـاس لیست اوســـمار بازیکن گرفت که 
از پرســـپولیس جدا شـــد. قبل از اینکـــه مربی جدید را 
انتخـــاب کنند، ســـراغ جذب بازیکن رفتنـــد و هنوز هم 
می بینیـــم که پرســـپولیس در خط حملـــه و دفاع چپ 

بـــا کمبود بازیکن مواجه اســـت.«

انصاری بازی پرسپولیس را ندید
محمـــد انصـــاری بازیکـــن ســـابق پرســـپولیس که حالا 
عضـــوی از کادر فنـــی تیـــم ملـــی نوجوانان به حســـاب 
می آید درباره تســـاوی پرســـپولیس و ذوب آهن اصفهان 
گفـــت: نتوانســـتم بـــازی را ببینـــم اما مطمئن باشـــید 
پرســـپولیس بارها با چنیـــن نتیجه هایی روبه رو شـــده 
اســـت اما همواره حرکـــت رو به جلو برای پیشـــرفت در 
جایـــگاه خود داشـــته اســـت. دعا می کنم پرســـپولیس 
بـــرای خوشـــحالی طرفـــداران کـــم نظیر خـــودش قدم 
بردارد. این تیم همیشـــه بـــرای قهرمانی مبارزه می کند.

 

آمار جالب مقابل تراکتور خصوصی
تراکتـــور پـــس از خصوصی ســـازی صرفـــاً دو بـــار موفق 
به شکســـت پرســـپولیس شـــده که هر ۲ برد بـــا نتیجه 

اقتصـــادی یک بـــر صفر به دســـت آمده اســـت.
بـــه عبارتـــی ۲ برد، ۲ مســـاوی و ۸ باخـــت )لیگ برتر( در 
کارنامه تراکتورِ تحـــت مالکیت زنوزی، طی ۶ فصل برابر 
پرســـپولیس نمایان اســـت. همچنیـــن ۱۶ گل خورده و 
۷ گل زده در ایـــن مـــدت بـــرای تراکتوری ها ثبت شـــده 
مقابـــل  خصوصـــی  تراکتـــورِ  پیـــروزی   اســـت.اولین 
پرســـپولیس به ۸ شـــهریورماه ۱۳9۸ و دیدار رفت لیگ 
نوزدهـــم بر می گـــردد؛ جایی کـــه تی تی ها در ورزشـــگاه 
مملـــو از جمعیـــت یادگارامـــام)ره( با شـــلیک از راه دور 

احســـان حاج صفـــی به پیروزی دســـت پیـــدا کردند.
تراکتـــور از آن تاریخ به بعد مقابل پرســـپولیس همواره 
ناکام بود و بالاخره در بازی رفت لیگ بیســـت ودوم پس 
از قریب به ســـه هزار روز توانســـت در ورزشـــگاه آزادی از 
ســـد پرســـپولیس بگذرد. پیروزی بزرگی کـــه با تک گل 

محمد عباس زاده به دســـت آمد.

 

پرسپولیس با کیت مشکی در تبریز
سرخپوشـــان ایـــران در هفته دوم مســـابقات، میهمان 
هســـتند و با توجه به قرمزپـــوش بودن تیـــم تراکتور، از 
کیت دوم خود در فصل جاری اســـتفاده خواهند کرد که 
به رنگ مشـــکی اســـت. کیت دوم پرســـپولیس طراحی 
متفاوتی نیز خواهد داشـــت و روز چهارشنبه هفته جاری 

از آن رونمایی می شـــود.

تشکیل تیم بانوان جدی شد
یکی از موارد مهم جلســـه هیأت مدیره دوشـــنبه شـــب 
باشـــگاه پرســـپولیس اقدام این باشـــگاه برای تشکیل 
تیـــم بانـــوان بود که تاکنـــون این باشـــگاه ورودی جدی 

به آن نداشـــت.
 البتـــه بعـــد از الـــزام کنفدراســـیون فوتبـــال آســـیا بـــه 
برخـــورداری تیم هـــای بانـــوان باشـــگاه های حرفـــه ای 
لیـــگ برتری اخبار و شـــایعاتی درباره خریـــد امتیاز یکی 
از تیم های فعال بانوان از ســـوی باشـــگاه پرســـپولیس 
شـــنیده شـــد که با واکنـــش این باشـــگاه همـــراه بود.

 بعد از انتشـــار اخبار مذکور، باشگاه پرسپولیس ضمن 
تکذیب ایـــن اخبار اعلام کرد بموقـــع در این باره اقدام 
و اطلاع رســـانی خواهد کرد که دیـــروز بالاخره این خبر 
رســـمی شـــد.قرار است باشـــگاه پرســـپولیس با خرید 
امتیـــاز یکـــی از تیم هـــای لیـــگ برتـــری یـــا دســـته اول 
فوتبـــال بانوان در این بخش نیـــز تیمداری کند و بزودی 

اقدامـــات لازم در این زمینه صـــورت خواهد گرفت. 
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ماجـــرای پرونـــده بیرانوند و کشـــمکش او با 
پرســـپولیس در آســـتانه بازی بـــا تراکتور وارد 

فاز تازه ای شـــد.
 بعد از اخبار و شـــایعات مختلف درباره صدور 
رأی و دخالت برخـــی از مقامات درباره تأخیر 
در صدور رأی یا تخفیـــف به بیرانوند و تراکتور 
ابتدا مالک باشـــگاه تبریزی واکنش ســـختی 
نشـــان داد امـــا فدراســـیون از طریـــق کمیته 
اخـــلاق وارد شـــد و بـــا دعـــوت مدیـــران دو 
باشـــگاه به آرامش ضمـــن رد هرگونه دخالت 
ارکان فدراسیون و همچنین اشخاصی خارج 
از فدراســـیون در تصمیمـــات قضایی، اعلام 
کـــرد با هرگونـــه نقض کدهـــای اخلاقی طبق 

قانون بـــا قاطعیت برخورد خواهد شـــد.
پـــس از ایـــن بیانیه کمیتـــه اخـــلاق نوبت به 
جمشید نورشـــرق رئیس کمیته وضعیت بود 
که بـــا توضیحات خـــود روند صـــدور رأی این 
پرونـــده را تغییر دهد. نورشـــرق بـــه این نکته 
اشـــاره کرد که صـــدور رأی ایـــن پرونده منوط 
به نظـــر کارشناســـان مالی اســـت و بلافاصله 
این ســـؤال به وجـــود آمد که چطـــور طی یک 
مـــاه اخیـــر ایـــن کمیته بـــه چنیـــن نتیجه ای 

نرســـیده بود؟
ســـند مالـــی علیرضـــا بیرانونـــد از باشـــگاه 
پرســـپولیس که براســـاس آن این دروازه بان 
مبلـــغ یـــک میلیـــارد و ۱۵۶ میلیـــون تومـــان 
بابـــت فصـــل بیســـت و دوم از پرســـپولیس 
طلبکار اســـت یکی از اســـناد مـــورد ارجاع به 
کارشناســـان حقوقی خواهد بـــود. همچنین 
ســـند ریز پرداختی های باشـــگاه پرسپولیس 
بـــه بیرانوند کـــه بر اســـاس آن پرســـپولیس 
در طـــول مـــدت زمـــان حـــدود ۱۰ مـــاه و در 

۱۱ نوبـــت )از تاریـــخ ۲ شـــهریور مـــاه ۱4۰۲ تـــا 
تاریـــخ ۲۶ خرداد ماه ۱4۰۲( مبلـــغ ۱9 میلیارد 
و ۸۰ میلیـــون تومان به حســـاب ایـــن بازیکن 
واریـــزی داشـــته اســـت و همچنین صـــورت 
خلاصـــه وضعیـــت پرداختی هـــا کـــه در آن 
مانـــده مطالبـــات قـــرارداد و آپشـــن بیرانوند 
از فصـــل گذشـــته »صفر« شـــده اســـت، یکی 
دیگـــر از اســـناد ارجاع شـــده به کارشناســـان 

مالـــی خواهـــد بود.
از ســـوی دیگر انتشـــار اســـناد پرداختی های 
باشـــگاه پرســـپولیس بـــه بازیکنـــان از جمله 
بیرانونـــد داســـتان را پیچیده تر کرده اســـت. 
او فیش هـــای واریـــزی مربـــوط بـــه پـــاداش 
در  را  باشـــگاه  ایـــن  اسپانســـر  اختصاصـــی 
اختیار دارد و طبق آن مدعی اســـت باشـــگاه 
پرســـپولیس »حـــق« اینکـــه آنها را بـــه عنوان 
درصد قرارداد در نظر بگیرد نداشـــته اســـت!

نکته اینکـــه این مبالـــغ پرداختی کـــه عمدتاً 
مربـــوط بـــه هفته هـــای پایانی فصـــل بوده، 
برای برخـــی اعضای باشـــگاه حتی بیشـــتر از 
ســـقف قراردادشـــان می شـــده کـــه ایـــن امر 
نشـــان می دهد ایـــن پاداش ها نمی توانســـته 

به عنـــوان درصد قـــرارداد تلقی شـــود.
ســـند دیگری وجـــود دارد مبنی بـــر اینکه بعد 
از پرداختـــی ۵۰۰ میلیونـــی بـــه بیرانونـــد در ۱۱ 
آبان ســـال گذشـــته او مبلـــغ یک میلیـــارد و 
۱۵۶ میلیـــون دیگر از این باشـــگاه  طلب دارد 
و بـــر اســـاس این  طلب فســـخ قـــراردادش را 

دریافت کرده اســـت.
اســـتدلال وکلای بیرانونـــد ایـــن اســـت که در 
الحاقیـــه هیـــچ نشـــانه ای از این نیســـت که 
بیرانونـــد در صـــورت عدم دریافـــت مطالبات 
این فصل قادر به درخواســـت فســـخ نخواهد 
بود و تنها عنوان شـــده که مطالبات او باید تا 
ایـــن بازه )چنـــد روز بعد از پایـــان لیگ و جام 

حذفی( پرداخت شـــود.

نظر کارشناسان مالی، مؤثر در تعیین رأی پرونده بیرانوند

انتشار اسناد جدید؛ در انتظار شفافیت پرسپولیس

 لخ پوزنان با درخواست علی به پرسپولیس تخفیف داد 

قلی زاده بمب دوم درویش 

 با انتقال ســـهام باشـــگاه پرسپولیس 
بـــه کنسرســـیوم بانکـــی بـــه صـــورت 
رســـمی، مالـــکان جدیـــد باشـــگاه به 
درویـــش اطمینان خاطـــر دادند که از 
نظـــر مالـــی در فصل جـــاری به صورت 
تمـــام و کمـــال از ایـــن تیـــم حمایت 
خواهنـــد کـــرد و پرداخـــت پیـــش از 
موعد ۲۰ درصد قـــرارداد بازیکنان مهر 

تأییـــدی بـــر این ادعـــا بود.
 از طرفـــی عملکـــرد سرخ پوشـــان در 
جریـــان اولیـــن بـــازی فصـــل مقابـــل 
ذوب آهن که با نتیجه ای دور از انتظار 
به تســـاوی یک بر یـــک رضایت دادند، 
موجب نگرانی هواداران این تیم شـــد 
و نیاز به تقویت ترکیـــب اصلی گاریدو 

بیش از پیش نمایان گشـــت.
 در همین راســـتا درویش دوباره سراغ 
یک خرید بزرگ رفت تـــا جو هواداران 
ایـــن تیـــم را آرام کند و حالا بـــا چراغ 
ســـبز تأمین مالـــی از ســـوی مالکان، 
قلـــی زاده  علـــی  پیوســـتن  پرونـــده 
به پرســـپولیس بار دیگـــر بـــه جریان 
افتـــاده اســـت. این ســـتاره ملی پوش 
کـــه از روزهـــای قبـــل مذاکراتـــی بـــا 
پرســـپولیس بـــرای پیوســـتن بـــه این 
تیم انجـــام داده و به نظر با نمایندگان 
ایـــن باشـــگاه بـــه توافق شـــخصی هم 
رســـیده اســـت، برای نهایی شدن این 
انتقال فقط توافق نهایی پرسپولیس 
با باشـــگاه لهســـتانی باقی مانده که با 
درخواســـت علی قلـــی زاده به مدیران 
لخ پوزنـــان، این باشـــگاه یک تخفیف 
خ پوشـــان  ۵۰۰ هـــزار دلاری بـــه ســـر
داد تـــا موانع انتقـــال ایـــن بازیکن به 

پرســـپولیس رفع شود.
  پیشـــتر نیـــز شـــایعه علاقه قلـــی زاده 
بـــه پرســـپولیس شـــنیده می شـــد و 

حتی محمد محبـــی در برنامه تحویل 
ســـال ۱4۰۳ نیـــز روی آنتـــن زنـــده از 
علاقه قلـــی زاده به پرســـپولیس پرده 
برداشـــت، حـــالا بـــه نظـــر می رســـد 
قلـــی زاده بـــرای رســـیدن بـــه پیراهن 
تیـــم محبوبش تمـــام تلاش خـــود را 
به کار بســـته تـــا با لخ پزنـــان به توافق 
نهایی برای فســـخ قراردادش برســـد.
 در همیـــن راســـتا آخریـــن پیشـــنهاد 
علی قلی زاده به باشـــگاه پرســـپولیس 
مبلغی حدود ۶۰ میلیـــارد تومان بوده 
که شـــامل مبلغ رضایتنامـــه و حقوق 
دریافتی شـــخصی قلی زاده می شـــود. 
مدیران پرسپولیس با توجه به قیمت 
برخـــی از بازیکنـــان داخلـــی در بـــازار 
امســـال، این رقـــم را برای این ســـتاره 
ملی پـــوش مناســـب می دادنـــد و در 
صـــورت امضـــا توافقنامـــه ســـه جانیه 
علـــی  لهســـتانی،  باشـــگاه  توســـط 
قلـــی زاده به عنـــوان جدید ترین بمب 
فوتبـــال داخلـــی راهـــی پرســـپولیس 

خواهد شـــد.

میلاد لحظه آخر پیشنهاد شد

محمدی در یک قدمی پرسپولیس

در چنـــد روز اخیـــر و بعـــد از منتفی شـــن حضور یحیـــی عطیه الله 
در پرســـپولیس، فشـــار هواداران بـــه مدیریت این باشـــگاه آنقدر 
زیاد بـــوده که تنها یک خریـــد جذاب و اصطلاحـــاً ترکاندن بمب 
می توانســـت فضا را تا حـــدودی برای رضا درویـــش و همکارانش 
تلطیف کند. در این بین پرسپولیســـی ها ســـعی داشتند با جلب 
رضایـــت قلی زاده بـــرای حضـــور در پرســـپولیس، آن بمب را 
منفجـــر کننـــد تـــا ورق به ســـود درویـــش برگـــردد اما به 
نظر می رســـد، یکبار دیگر خوش شانســـی بـــه درویش 

رو کرده اســـت.
در چنـــد روز اخیـــر میـــلاد محمدی کـــه پیش تر هم 
بحث حضورش در تیم پرســـپولیس مطرح شـــده 
بـــود، از ســـوی مدیربرنامه هایـــش بـــه باشـــگاه 
پرسپولیس پیشـــنهاد شد و این باشـــگاه بصورت 
همزمـــان مذاکـــرات بـــا محمـــدی و قلـــی زاده را 
پیش برد. شـــنیده ها حاکی از آن اســـت که باشـــگاه 
پرســـپولیس با میلاد محمدی به توافق شـــخصی رســـیده 
و همچنین بـــا اعلام ســـایت ترانســـفرمارکت، میلاد محمدی 
دفاع چـــپ تیم ملی که ســـابقه بـــازی در جام جهانـــی و جام 
ملت هـــا را دارد، بازیکـــن آزاد شـــده تـــا مشـــکلی بابت فســـخ 

قـــراردادش با تیم ترکی نداشـــته باشـــد.
بدیـــن ترتیب اکنون میـــلاد محمدی با پیراهن ســـرخ تنها یک 

امضا فاصله دارد.

گزارش یک

جمشـــید نورشـــرق، رئیس کمیته وضعیـــت بازیکنان در 
ارتباط با دعوی باشـــگاه پرســـپولیس به طرفیت علیرضا 
بیرانوند و باشگاه تراکتور گفت: با عنایت به مستندات مالی 
ارائه شـــده از سوی باشگاه پرسپولیس و درخواست وکیل 
بازیکن مبنی بر ارجاع موضوع به کارشناســـی و همچنین 
نظر به اختلاف طرفین در محاســـبات ناظر بر تشـــخیص 
و تعیین مطالبات بازیکن و مســـتنداتی که در این ارتباط 
ارائه کرده اند و ضرورت رسیدگی تخصصی موضوع و بررسی 

مستندات، قرار ارجاع امر به کارشناسی صادر  شد.
وی افزود: در این پرونده اساس موضوع در تشخیص موجه 

بودن یا نبودن فســـخ قرارداد باشگاه پرسپولیس از سوی 
بیرانوند، بر این موضوع استوار است که آیا مطالباتی برای 
ایشان متصور اســـت یا خیر؟ این موضوع امری تخصصی 
اســـت و به لحاظ اختلاف اساسی طرفین در این ارتباط و 
تفاوت اطلاعات ارائه شـــده از سوی آنان، اتخاذ تصمیم از 
سوی این کمیته منوط به ابراز نظر کارشناس مالی خواهد 

بود.
رئیس کمیته وضعیت بازیکنان اظهار داشت: کارشناس 
منتخب با بررسی مدارک ارائه شده در پرونده و همچنین 
توجـــه به تمامی اطلاعات و مدارکی کـــه طرفین ارائه آنها 

را لازم و ضروری می  دانند و تطبیق پرداختی  های باشـــگاه 
با مطالبـــات ادعایی و تفکیک پرداخت هـــای قراردادی و 
پاداش  های خارج از قرارداد در هر یک از فصول مسابقاتی، 

نسبت به ارائه نظریه کارشناسی اقدام خواهد کرد.
نورشـــرق گفت: در فاصله آخرین لایحه ارائه شده از سوی 
باشگاه در تاریخ ۱4۰۳/۵/۱۸ تا روز قبل که کمیته وضعیت 
بازیکنان تصمیم به ارجاع به کارشناسی گرفت، جلسات 
متعددی بین اعضا این کمیته تشکیل و در نهایت تصمیم 
گرفتیم که با توجه به اختلاف طرفین در باب مسائل مالی 
و اعداد و ارقام مطرح در پرونده و به لحاظ ضرورت تفکیک 
پرداختی هـــای انجام شـــده بابت حقـــوق از پاداش  های 

قراردادی، نظریه تخصصی کارشناس مالی را اخذ کنیم.

ی است نتیجه پرونده بیرانوند منوط به نظر کارشناس مال

ناصر قراگزلو / میثاق معمارزاده عملکرد دروازه بان خارجی 
پرسپولیس را مورد نقد فنی قرار داده و نسبت به نتیجه گیری 
پرسپولیس در بازی مقابل تراکتور نگاه خوشبینانه ای دارد.

در خصوص عملکرد فنی گندوز خصوصاً 
روی گلی که خورد چه نقدی دارید؟

 دروازه بان هایـــی کـــه در اروپا یا غیر از ایـــران بازی می کنند 
معمولاً توپ های بیرون شـــش قدم را بیـــرون نمی اندازند 
امـــا نکته ای که در خصـــوص گندوز وجود داشـــت این بود 
که وقتی دروازه بانی اشـــتباه محاسباتی انجام می دهد و در 
خروج، لحظه ای ذهنش دچار اختلال می شـــود مشکلاتی 
بـــه وجود می آید. در بازی مقابل ذوب آهن هم زمانی که آن 
اوت بلند برتاب شـــد توپ یک قوســـی بعد از سایش با سر 

بازیکن ذوب آهن پیدا کرد. اشتباه گندوز هم نه در ضربه 
سر بلکه بیرون نیامدنش بود که خروج نصفه و نیمه و 

ناقصی داشت که آن هم دلایل خاص خودش را دارد.
به زعم کارشناسان سرمربی 

پرسپولیس هم در ارنج و 
تعویض هایش اشتباهاتی 

داشت و حتی در پایان بازی 
هم از هواداران پرسپولیس 

عذرخواهی کرد.
 بـــه نظـــرم قضاوت بعـــد از یـــک هفته در 
مـــورد دروازه بـــان و تیم و ســـرمربی  واقعاً 
زود اســـت و فقط فشـــار روانی را روی تیم 
بالا می برد. پس گاریدو نیاز به عذرخواهی 

در پایان اولین بازی تیمش نداشـــت. اگر 
بعـــد از هشـــت هفته یا ۱۰ بازی تیـــم او دچار 

اشتباه شده یا نتیجه نگیرد آنجاست که باید 
عذرخواهی کند و به اشتباهاتش بپردازد.

به نظرتان بازیکنان پرسپولیس 
دچار افت بدنی نبودند؟

 نه مـــن افت بدنـــی در بازیکنـــان ندیدم چون 
پرسپولیس بیشتر تیم حمله کننده بود و اصولاً 
بازیکنی که توان بدنی لازم را نداشته باشد قادر 

نیست که در حملات موفق عمل کند. مشکل پرسپولیس 
بیشتر عدم هماهنگی بازیکنان بود نه مشکل بدنی.

در خصوص بازی مقابل تراکتور با توجه به 
میزبانی تیم تبریزی و انگیزه های بازیکنان 
سابق پرسپولیس که در تیم مقابل حضور 

دارند شرایط سختی را برای پرسپولیس 
پیش بینی نمی کنید؟

 نه اتفاقاً معتقدم بازیکنان پرسپولیس در مسابقات سخت 
بهتر و راحت تر بازی خواهند کرد چون انگیزه و تلاش شان 
بیشـــتر می شـــود ضمن اینکه فکر می کنـــم بازیکنی مانند 
اورونـــوف هم از ابتـــدا بـــازی خواهد کرد. پرســـپولیس در 
خط دفاعی مشـــکلی ندارد و فقط مشـــکل عدم هماهنگی 
است. پرسپولیس جدا از خط دفاع خوب، در حمله هم 
بازیکنان خوبـــی دارد و در خط میانی هم از بازیکنان 
باکیفیتـــی مانند ســـروش بهره می بـــرد و تیم خوبی 
است. این تیم با یکی دو بازیکن دیگر کامل می شود 
و حتماً باز هم حرف اول را در لیگ ایران خواهد زد.

با توجه به کار بسیار سخت 
پرسپولیس در لیگ نخبگان چقدر 

امیدوار به نتیجه گیری هستید؟
بقیـــه  و  پرســـپولیس  بـــرای  نظـــرم   بـــه 
نماینده هـــای ایـــران واقعـــاً کار در لیـــگ 
نخبـــگان ســـخت اســـت. در خصـــوص 
پرســـپولیس و مثـــلاً رویارویـــی اش بـــا 
تیم های عربســـتانی هم باید بگویم اگر 
فقـــط مقابلـــه و جنگیدن بـــا بازیکنان 
عربســـتانی در میـــان بود، می شـــد به 
موفقیـــت امیـــدوار بـــود امـــا واقعـــاً با 
بازیکنـــان خارجی خیلـــی خوبی که در 
تیم های عربســـتانی هستند نمی توان 
جنگیـــد و مبارزه کـــرد و به نوعی جدال 
تیم های ما با عربســـتانی ها مانند جنگ 
پرایـــد و ماشـــین های فول آپشـــن خارجی 

است که شرایط را برای ما سخت می کند.

نقل و انتقالات

محمدرضا رحیم پور
خبرنگار

معمارزاده: پرسپولیس در تبریز راحت تر بازی می کند

نیازی به عذرخواهی گاریدو نبود
 باشگاه پرسپولیس روز یکشنبه توانست با عقد 
قراردادی رسمی با شـــرکت طبیعت به ارزش ۱۱۰ 
میلیارد، همکاری خود بـــا این حامی مالی را یک 
ســـال دیگر تمدید کند. سرخ پوشان همچنین 
توانســـتند پیش از آغاز لیگ برتر ۲۰ درصد مبلغ 
قـــرارداد بازیکنـــان خـــود را تســـویه کننـــد و این 
موضوع حکایت از آن دارد که خزان مالی باشگاه 

پرسپولیس به انتها رسیده است.
 پرداختی ۲۰ درصدی ارقام قراردادهای بازیکنان و 
مربیان خارجی پرسپولیس در حالی پس از اولین 
هفته از فصل جدید رقابت های لیگ برتر صورت 
گرفته که معمولاً این باشگاه با فواصل زمانی بسیار 
به اعضای تیم پرداختی داشت و چنین پرداخت 
زودتـــر از موعـــدی در این باشـــگاه طـــی حداقل 
یک دهه اخیر بی ســـابقه بوده است. در همین 
راســـتا پیمان حدادی، معاون اقتصادی باشگاه 
پرســـپولیس به ایران ورزشـــی توضیـــح داد: »با 
تدابیر اقتصادی و قرارداد هایی که بین باشـــگاه 
پرسپولیس با حامیان مالی مختلف منعقد شده و 
مدیریت درست بانک شهر، این تیم توانست برای 
اولین بار پیش از شروع لیگ مطالبات بازیکنان 
را پرداخت کند، فصل گذشته نیز ما مشکلاتی در 
برنامه زمانی پرداختی خود داشـــتیم اما امســـال 
می خواهیم کم و کاستی های فصل گذشته را نیز 

جبران کنیم.«
 حدادی افزود: »باشگاه پرسپولیس تنها مطالبات 
بازیکنان را پرداخت نکرد و این اولین ســـالی که 
مطالبات فدراســـیون فوتبال نیز به صورت کامل 
از ســـوی باشگاه پرســـپولیس پیش از آغاز فصل 
پرداخـــت می شـــود. بـــا ســـازمان لیـــگ نیز یک 
اختلاف حســـاب کوچـــک داریم که بـــا حل آن 
موضوع، بزودی با سازمان لیگ هم تسویه حساب 

خواهیم کرد.«
 حـــدادی همچنیـــن با اشـــاره به نهایی شـــدن 

واگذاری سهام این باشگاه به کنسرسیوم بانکی 
عنـــوان کرد: »این موضوع درســـت اســـت که به 
صورت مســـتقیم بر عهده باشـــگاه نبـــود اما این 
تأخیر به بدنه تیم ضربه وارد می کرد برای همین 
باشگاه پرسپولیس به میانه میدان آمد تا هرچه 
سریع تر این واگذاری نهایی شود و با پیگیری های 
مصرانه باشگاه پرسپولیس، این واگذاری بالاخره 

رسماً انجام شد.«
 معاون اقتصادی باشـــگاه پرســـپولیس در پایان 
پیرامون ادامه همکاری با شرکت طبیعت توضیح 
داد: »مبلغ پایه قرارداد اسپانســـری امســـال، ۱۱۰ 
میلیارد تومان بابت تبلیغات روی لباس مسابقات 
در نظر گرفته شد. این در حالی است که همکاری 
تجاری و اقتصادی دو طرف فقط به این امر خلاصه 
نمی شـــود. جدای از این قرارداد، در حال حاضر 
قراردادهای تولید محصولات مشترک از جمله تن 
ماهی، روغن و برنج نیز با شرکت طبیعت وجود 
دارد و با لحاظ این دست از قراردادها، پیش بینی 
می شـــود ۲۰ میلیارد نیز از این راه درآمدزایی شود 
و طی این فصل حداقل ۱۳۰ میلیارد تومان درآمد 
باشگاه پرسپولیس از همکاری با شرکت طبیعت 

باشد.«

حدادی: با فدراسیون فوتبال تسویه حساب کردیم

بهار مالی پرسپولیس فرا رسید

هیأت مدیره پیگیر رأی بیرانوند

بعد از انتشار اخبار و شایعات 
مختلف درباره صدور رأی مربوط به 

شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا 
بیرانوند و باشگاه تراکتور و محتوای 

این رأی بالاخره مدیران پرسپولیس 
خواستار رسیدگی به تأخیر در صدور 

و اعلام این رأی شدند. در گزارش 
رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس از 
جلسه یکشنبه شب هیأت مدیره 

باشگاه پرسپولیس، اعضا با عنایت 
به گزارش ها درباره اعلام رأی 

پرونده بیرانوند به سود پرسپولیس 
و جلوگیری از اعلام رسمی آن 

ابراز نگرانی و اعتراض کردند و از 
مدیرعامل و معاونت حقوقی خواسته 
شد در راستای حفظ حقوق هواداران 

و سهامداران، پیگیری ویژه در این 
ارتباط و دخالت های غیر ورزشی و 

نهادهای بالادستی داشته باشند.


